

小心,鯊魚出沒 澳洲有設計師將退役 戰機改造成小型快 艇,不但外形酷似 鯊魚,還可模仿魚 類潛水和躍起,每 艘售價4萬英鎊(約 51 萬港元)起。若不 喜歡鯊魚款式,也可 按個人喜好,度身訂 造殺人鯨或海豚模

Ceabreacher」利用噴 気推進系統推動 附設的通氣管會不斷輸入新鮮 空氣,防止引擎過熱,讓船身 可潛入水中。此外,船身採密 封設計防止滲水,船艙控制軸 也保留戰機樣式。

可持續潛水20秒

快艇配備260馬力強力增壓 引擎,可搭載一名乘客,時 速高達50英里。每次可潛入 水下數呎逗留20秒,衝出 水面時,高度可達逾10 呎,艇身幾乎與水面垂

■綜合報道

田納西大學對狼貓進行

基因及皮膚病變,牠的毛皮之 所以像斑秃,是因為部分毛囊

列檢驗,發現這種貓沒有任何

為迎接情人節,有網站誠邀情侶分享騎呢合照,收回來的照片

貌似狼人

十分惹笑,圖中這對新人在婚禮上不扔花球改扔雞

■網上圖片

有人為干預,只是利用加拿大 無毛貓本身的基因變異 貓的基因,意味牠是一個全新 ■《每日郵報》

■貓咪模樣似狼,行為則像狗

網上圖片



過的國家填上顏色,永遠留下

界。他每踏足 個新的國 ,便找紋身 上地圖填色,目前

背上地圖填滿色彩 ■《每日郵報》

美好回憶

帕斯曼第

次旅行是到訪

坦桑尼亞,自

此便愛上周

2010年索性

辭職環球世

遊列國



騎呢愛的合照

位繁殖者將加

拿大無毛貓與黑

狗般忠誠友好的新品

名為「Lykoi」,這個字起

繁殖者於是將牠

人們不用再羨慕日本卡通人物大雄有機械 貓多啦A夢作伴,因英國科學家發明了擁有 開心、傷心等5種情感的機械人「歐文」 能與人類深入交流和理解對方的情緒。

英國林肯大學默里博士根據人際交往模 式,賦予歐文獨特個性,讓它能表達5種基 本情感,並藉此研究機械人與人類交往的情 緒變化,期望日後能開發智能玩具,幫助自 閉症兒童學懂與人交往。

■綜合報道

申請酒牌續期啟事

批,不要丢掉。

歐盟委員會副主席雷

「為食」賊,偷走其車

上衣服首飾和一個剛買

的肉批,重要的官方文

件卻沒有光顧,可謂不

雷丁表示,她周遊世

界各地,今次是首次行

李失竊,指被偷的肉批

購於當地農貿市場,希

望一嚐英式廚藝,苦笑

稱希望賊人好好品嚐肉

■《每日鏡報》

幸中之大幸。

現特通告:魏鎭輝其地址為九龍旺角新 填地街629號二樓,現向酒牌局申請位 於九龍旺角新塡地街625-627號地下陵 發的酒牌續期。凡反對是項申請者,請 於此公告登報之日起十四天內,將已簽 署及申明理由之反對書,寄交九龍深水 埗基降街333號北河街市政大廈4字樓酒 牌局秘書收。

日期:2014年2月13日

APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE **LING FAT**

Notice is hereby given that Ngai Chun Fai, Kenneth of 1/F, 629 Reclamation Street, Mong Kok, Kowloon is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Ling Fat at G/F, 625-627 Reclamation Street, Mong Kok, Kowloon. Any person who knows any reason why this renewal should not be granted should send a written and signed statement of the facts to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4/F., Pei Ho Street Municipal Services Building, 333 Ki Lung Street, Shamshuipo, Kowloon within 14 days from the date of this notice.

Date: 13th February 2014

申請酒牌續期啟事 陵 記

現特通告:魏鎭南其地址為九龍旺角新 填地街629號二樓,現向酒牌局申請位 於九龍旺角新塡地街629號地下陵記的 酒牌續期。凡反對是項申請者,請於此 公告登報之日起十四天內,將已簽署及 申明理由之反對書,寄交九龍深水埗基 隆街333號北河街市政大廈4字樓酒牌 局秘書收。

日期:2014年2月13日

APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE LING KEE

Notice is hereby given that Ngai Chun Nam of 1/F, 629 Reclamation Street, Mong Kok, Kowloon is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Ling Kee at G/F, 629 Reclamation Street, Mong Kok, Kowloon. Any person who knows any reason why this renewal should not be granted should send a written and signed statement of the facts to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4/F., Pei Ho Street Municipal Services Building, 333 Ki Lung Street, Shamshuipo, Kowloon within 14 days from the date of this notice.

Date: 13th February 2014

申請酒牌續期公告 海韻素食菜館

現特通告:陳小燕其地址為香港大嶼山 大澳南涌村7號地下,現向酒牌局申請 位於香港大嶼山大澳南涌村13號B地下 海韻素食菜館的酒牌續期。凡反對是項 申請者,請於此公告登報之日起十四天 内,將已簽署及申明理由之反對書,寄 交香港灣仔軒尼詩道225號駱克道市政 大廈8字樓酒牌局秘書收

日期:2014年2月13日

APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE **HOI WAN VEGETARIAN SHOP**

Notice is hereby given that Chan Siu Yin of G/F., 7 Nam Chung Tsuen, Tai O, Lantau Island, Hong Kong is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Hoi Wan Vegetarian Shop at G/F., 13B Nam Chung Tsuen, Tai O, Lantau Island, Hong Kong, Any person who knows any reason why this renewal should not be granted should send a written and signed statement of the facts to the Secretary, Liquor Licensing Board, 8/F., Lockhart Road Municipal Services Building, 225 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong within 14 days from the date of this notice Date: 13th February 2014

申請酒牌續期公告 百樂潮州酒樓有限公司

現特通告:貝進權其地址為香港銅鑼灣 希慎道23至25號地下,現向酒牌局申請 位於香港銅鑼灣希愼道23至25號地下百 樂潮州酒樓有限公司的酒牌續期。凡反 對是項申請者,請於此公告登報之日起 十四天內,將已簽署及申明理由之反對 書,寄交香港灣仔軒尼詩道225號駱克 道市政大廈8字樓酒牌局秘書收。

日期:2014年2月13日

APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE

PAK LOH CHIU CHOW RESTAURANT CO., LTD.

Notice is hereby given that Pui Jun Kuen of G/F., 23-25 Hysan Avenue, Causeway Bay, Hong Kong is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Pak Loh Chiu Chow Restaurant Co. Ltd. at G/F., 23-25 Hysan Avenue, Causeway Bay, Hong Kong. Any person who knows any reason why this renewal should not be granted should send a written and signed statement of the facts to the Secretary, Liquor Licensing Board, 8/F., Lockhart Road Municipal Services Building, 225 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong within 14 days from the date of this notice. Date: 13th February 2014

申請酒牌續期啟事 成發忠記潮州菜館

現特通告:黃碧筠其地址為九龍九龍城 龍崗道21號地下,現向酒牌局申請位於 九龍九龍城龍崗道21號地下成發忠記 潮州菜館的酒牌續期。凡反對是項申請 者,請於此公告登報之日起十四天內, 將已簽署及申明理由之反對書,寄交九 龍深水埗基隆街333號北河街市政大廈4 字樓酒牌局秘書收。

日期:2014年2月13日

APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE 成發忠記潮州菜館

Notice is hereby given that Wong Pik Kwan of G/F., 21 Lung Kong Road, Kowloon City Kowloon is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of 成發忠記潮州菜館 at G/F., 21 Lung Kong Road, Kowloon City, Kowloon Any person who knows any reason why this renewal should not be granted should send a written and signed statement of the facts to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4/F., Pei Ho Street Municipal Services Building, 333 Ki Lung Street, Shamshuipo, Kowloon within 14 days from the date of this notice.

Date: 13th February 2014

申請酒牌續期公告 太平館餐廳

現特通告:羅瑞華其地址為將軍澳唐明 苑唐輝閣609室,現向酒牌局申請位於 香港銅鑼灣白沙道六號地下太平館餐廳 的酒牌續期。凡反對是項申請者,請於 此公告登報之日起十四天內,將已簽署 及申明理由之反對書,寄交香港灣仔軒 尼詩道225號駱克道市政大廈8字樓酒 牌局秘書收。

日期:2014年2月13日

APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE

TAI PING KOON RESTAURANT Notice is hereby given that Lo Sui-Wa of Room 9, 6th Floor, Tong Fai House, Tong Ming Court, Tseung Kwan O, Kowloon is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Tai Ping Koon Restaurant at G/F., 6 Pak Sha Road, Causeway Bay, Hong Kong. Any person who knows any reason why this renewal should not be granted should send a written and signed statement of the facts to the Secretary, Liquor Licensing Board, 8/F. Lockhart Road Municipal Services Building, 225 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong within 14 days from the date of this notice.

Date: 13th February 2014

申請酒牌續期啟事 言居酒屋

現特通告: 陳天因其地址為九龍佐敦 德興街13號怡興閣5樓C室,現向酒牌 局申請位於九龍佐敦長樂街24號地下 言居酒屋的酒牌續期。凡反對是項申 請者,請於此公告登報之日起十四天 內,將已簽署及申明理由之反對書, 寄交九龍深水埗基隆街333號北河街市 政大廈4字樓酒牌局秘書收。

日期:2014年2月13日

APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE **GEN IZAKAYA**

Notice is hereby given that Chan Tin Yan of 5C, Yee Hing Court, No.13 Tak Hing Street, Jordan, Kowloon is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of GEN IZAKAYA at G/F., No.24 Cheung Lok Street, Jordan, Kowloon Any person who knows any reason why this renewal should not be granted should send a written and signed statement of the facts to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4/F., Pei Ho Street Municipal Services Building, 333 Ki Lung Street, Shamshuipo, Kowloon within 14 days from the date of this notice

Date: 13th February 2014

申請會社酒牌續期公告 香港遊艇會 (中途島)

現特通告: 卞金輝其地址為香港銅鑼灣 吉列島香港遊艇會,現向酒牌局申請位 於香港深水灣道中途島RBL1181香港遊 艇會(中途島)的會社酒牌續期。凡反對是 項申請者,請於此公告登報之日起十四 天內,將已簽署及申明理由之反對書, 寄交香港灣仔軒尼詩道225號駱克道市 政大廈8字樓酒牌局秘書收。

日期:2014年2月13日

APPLICATION FOR RENEWAL OF CLUB LIQUOR LICENCE

Royal Hong Kong Yacht Club (Middle Island) Notice is hereby given that BIN Kam Fai of Royal Hong Kong Yacht Club at Kellett Island, Causeway Bay, Hong Kong is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Club Liquor Licence in respect of Royal Hong Kong Yacht Club (Middle Island) at RBL 1181, Middle Island, Deep Water Bay Road, Hong Kong. Any person who knows any reason why this renewal should not be granted should send a written and signed statement of the facts to the Secretary, Liquor Licensing Board, 8/F., Lockhart Road Municipal Services Building, 225 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong within 14 days from the date of this notice. Date: 13th February 2014

申請酒牌續期公告 華康餐廳

現特通告:何灶群其地址為九龍藍田康 雅苑桃雅閣2202室,現向酒牌局申請位 於香港灣仔克街5號展鴻大廈地下及閣樓 D及E舖華康餐廳的酒牌續期。凡反對是 項申請者,請於此公告登報之日起十四 天內,將已簽署及申明理由之反對書, 寄交香港灣仔軒尼詩道225號駱克道市 政大廈8字樓酒牌局秘書收。

日期:2014年2月13日

APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE WAH HONG RESTAURANT

Notice is hereby given that Ho Cho Kwan of Room 2202, Tao Nga House, Hong Nga Court, Lam Tin, Kowloon is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Wah Hong Restaurant at Shop D & E, G/F. & M/F. Chin Hung Building, 5 Heard Street, Wan Chai, Hong Kong. Any person who knows any reason why this renewal should not be granted should send a written and signed statement of the facts to the Secretary, Liquor Licensing Board, 8/F., Lockhart Road Municipal Services Building, 225 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong within 14 days from the date of this notice.

Date: 13th February 2014

申請酒牌續期啟事 嘉豪酒家

現特通告:陳志超其地址為香港西環吉 席街65號嘉安大廈7樓B1室,現向酒牌 局申請位於香港香港仔華富邨城市中心 10號地下嘉豪酒家的酒牌續期。凡反 對是項申請者,請於此公告登報之日起 十四天内,將已簽署及申明理由之反對 書,寄交香港灣仔軒尼詩道225號駱克 道市政大廈8字樓酒牌局秘書收。

日期:2014年2月13日

APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE **KA HO RESTAURANT**

Notice is hereby given that CHAN Chi-chiu of Flat B1, 7/F., Ka On Building, No.65 Catchick Street, Sai Wan, H.K. is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Ka Ho Restaurant at G/F., 10, Town Centre Block, Wah Fu Estate, Aberdeen, H.K. Any person who knows any reason why this renewal should not be granted should send a written and signed statement of the facts to the Secretary, Liquor Licensing Board, 8/F., Lockhart Road Municipal Services Building, 225 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong within 14 days from the date of this notice

Date: 13th February 2013